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Από το υπ’αριθ. 6/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  168/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Καταδίκη δημοσιεύματος της εβδομαδιαίας 
εφημερίδας Ν.Ημαθίας «Ελεύθερο Βήμα» 

 
      Σήμερα 8 Απριλίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με   
ημερομηνία  3-4-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α. Δελαβερίδης  _____________ 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου   
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Κόλβατζης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Κ.  Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου   
6. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Γ. Μπαλτζής 

10. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  169/97 
14. Ο.  Σιδηρόπουλος απόφασης      προσήλθαν    οι κ. κ.   Κ.Κόλβατζης    και 
15. Ε. Σοφιανίδης Β.Τσίλης και   αποχώρησαν    οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης,  Κ. 
16. Χ. Παπαγεωργίου Βαφείδης, Ο.Σιδηρόπουλος,Γ.Χιονίδης,Δ.Ζαμάνης. 
17. Β. Τσίλης      Κατά τη συζήτηση της υπ’αρίθ.  170/97    απόφασης  
18. Γ. Χιονίδης προσήλθαν   οι κ.κ.   Ι.Κουρουζίδης,   Κ.Βαφείδης,   Γ. 
19. Δ. Ζαμάνης Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης. 

        Κατά   τη συζήτηση της υπ΄αρίθ.   174/97 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 
 
 



 Στη συνέχεια ο κ. πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Κουρουζίδη ο οποίος είπε 
στο συμβούλιο ότι: «Στο τελευταίο φύλλο της  η εφημερίδα «Ελεύθερο Βήμα» 
αναφέρεται για όλους τους δημ. συμβούλους. Θα ήθελα να συζητηθεί το θέμα διότι 
θιγόμαστε με αυτά που γράφονται. Ο εκδότης και ο δ/ντής αυτής της εφημερίδας 
είναι συνάδελφος. Μεταξύ των άλλων αναφέρεται στην πιο πάνω εφημερίδα ότι 
«κάθε δημ. σύμβουλος έχει κι΄ένα μαγαζί χρεωμένο...» και μας παρουσιάζει ως 
προστάτες κατ/των υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
 Πιστεύω ότι το θέμα αφορά όλους μας και ζητάω να συζητηθεί σήμερα στο 
ΔΣ για να δοθούν διευκρινίσεις. Αν δεν δοθούν διευκρινίσεις θα ενεργήσω δεόντως». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Ζαμάνης :Ζητάω το λόγο διότι είμαι άμεσα θιγόμενος. 
 Πρόεδρος :Το λόγο ζήτησε ο Δήμαρχος και στη συνέχεια αν θέλετε θα 
μιλήσετε. 
 Δήμαρχος :Για την αναφορά στο «Ελεύθερο Βήμα». Λυπούμε που σας το λέω 
κ. Ζαμάνη αλλά έπαψα να την πιάνω στα χέρια μου διότι το επίπεδο αυτής της 
εφημερίδας δεν προσειδιάζει σε εφημερίδα ,μάλλον για κουτσομπουλίστικο έντυπο  
μοιάζει, σ΄ότι αφορά το περιεχόμενό της. Σας το λέω ευθέως και δεν απήντησα ποτέ 
ούτε πρόκειται να σας απαντήσω.Οταν θεωρούσα ότι υπήρχε ένα επίπεδο που  να 
προσομοιάζει με εφημερίδα απάντησα.Στο εξής ούτε απήντησα και ούτε πρόκειται 
ν’απαντήσω. Αλλο πράγμα η εφημερίδα, άλλο πράγμα  αυτού του επιπέδου του 
κουτσομπολιού και θάλεγα κάποιας  στιγμής και της χυδαιότητας που αγγίζει και 
προσωπικές ζωές δημοσίων ανδρών, υπαλλήλων ή οτιδήποτε.Λυπάμαι που σας το 
λέω κ. Ζαμάνη. Σας λέω μόνο τούτο ότι ξεκινήσατε μία προσπάθεια επιχειρηματική 
ή οτιδήποτε άλλο, μην συνεχίζεται σ΄αυτό τον κατήφορο διότι στο τέλος θα λέτε 
«Λύκος στα πρόβατα» και κανείς δεν θα σας πιστεύει. 
 Ζαμάνης : Με μία τοποθέτηση μονόλεπτη πιστεύω ότι  θα μπουν τα πράγματα 
στη θέση τους. Για μα μην κουράζουμε το σώμα με περαιτέρω συζητήσεις. 
 Πρόεδρος :Θα το κάνετε αμέσως κ. Ζαμάνη. Θέλω να πω  στον κ. 
Κουρουζίδη και σε όλο το σώμα ότι το προεδρείο έχει και την εφημερίδα στα χέρια 
του γιατί έκρινε κι΄αυτό ότι υπάρχει θέμα για όλα τα μέλη του ΔΣ. Αποδέχομαι τις 
παρατηρήσεις σας και έχει το λόγο ο κ. Ζαμάνης. 
 Ζαμάνης :Ο κ. Κουρουζίδης πρέπει να είναι υπερήφανος που έθιξε η 
εφημερίδα μας το 5% , διότι ως πρόεδρος της επιχείρησης Εληάς το εισπράττει και 
το αποδίδει αμέσως στο Δήμο. Θα περίμενα να προβληματιστεί και να πεί : γιατί 
υπάρχουν άλλες επιχ/σεις παρόμοιες που δεν το αποδίδουν; Δηλώνω ότι δεν τον 
αφορά το δημοσίευμα καθώς και κανέναν σύμβουλο. Επρεπε να μας προβληματίσει 
το γεγονός ότι όσα αποδίδει η Εληά για 5% δεν τα αποδίδουν όλα τα κατ/τα της 
πόλης. Στην ΔΕ που είμαι μέλος ήρθε θέμα για άδεια μουσικών οργάνων και  
εισπράξεις του 95 δεν έχουν αποδοθεί το 97 με αποτέλεσμα να μη δοθεί άδεια 
μουσικών οργάνων. 
 Αυτό με προβλημάτισε και το συζήτησα με το συνεργάτη μου ο οποίος είχε 
ένα ερέθισμα από κάποιο άλλο κατ/μα στο οποίο ένας φίλος του είχε λογ/σμό 20 χιλ. 
δρχ. και όταν ήρθε η ώρα της πληρωμής δεν κόπηκε η απόδειξη και άρα δεν 
πληρώθηκε το 5%. Αυτό μας προβλημάτισε και θέλαμε να το παρουσιάσουμε στην 
εφημερίδα όχι ότι οι δημ. σύμβουλοι είναι προστάτες αλλά   ότι έχουν υποχρέωση 
στα κατ/τα που πηγαίνουν να ζητούν να κόβονται αποδείξεις για να αποδίδουν  όλοι 
οι κατ/ρχες το 5% στο Δήμο. Επιβάλλεται να δούμε σε κάποια συνεδρίαση πόσα 
κατ/τα οφείλουν το 5% κι΄αν εισπράτονται οι προσαυξήσεις που τους επιβάλλονται. 



 Δηλώνω ότι δεν θέλαμε να  θίξουμε κανέναν από τους συμβούλους και 
πιστεύουμε ότι κανείς σύμβουλος δεν είναι προστάτης σε κατ/μα. Στο επόμενο 
φύλλο θα γίνει μία διευκρίνιση γιατί δεν θέλουμε να θίξουμε κανέναν δημ. 
σύμβουλο. 
 Δήμαρχος : Κύριοι σύμβουλοι θα ήθελα να ακολουθήσετε και εσείς το 
παράδειγμά μου όσον αφορά την εφημερίδα αυτή. Αυτά που διάβασα με αυτά που 
άκουσα τώρα  είναι η μέρα με τη νύχτα. 
 Για το 5% θα ήθελα να πω δύο λόγια. Αυτές τις μέρες έχουμε επανειλημμένες 
συνεργασίες με τον αντιδήμαρχο οικονομικών κ. Πουλασουχίδη και τον δ/ντή του 
Δήμου σε σχέση με τον τρόπο είσπραξης των οφειλών των συμπολιτών απέναντι στο 
Δήμο. Το ποσό μπορεί να ξεπερνά και τα 200 εκ. Είμαστε αποφασισμένοι να 
εφαρμόσουμε το νόμο προς κάθε κατεύθυνση και να εισπράξουμε αυτά τα έσοδα. 
Θα γίνετε δέκτες  παραπόνων, πιέσεων και γκρίνιας. Για κάθε περίπτωση που δεν θα 
είμαστε νόμιμοι, είμαστε στη διάθεση όλων και να δώσουμε λόγο. Ομως θα 
υλοποιήσουμε όλες τις διατάξεις που αφορούν τον τρόπο είσπραξης των οφειλών. 
Δεν νοείται ο πολίτης να έχει απαιτήσεις πλείστων όσων υπηρεσιών από το Δήμο και 
αυτός να μην εννοεί να κάνει το καθήκον του. Ημουν αυτός που εισηγήθηκα στη ΔΕ 
να μην χορηγείται άδεια μουσικών οργάνων, άδεια πεζοδρομίου κλπ. σε κατ/μα που 
οφείλει στο Δήμο από 5% κλπ. Για όσους δεν καταβάλλουν νόμιμα το 5% η 
είσπραξη γίνεται από τα στοιχεία που παίρνουμε από τις δηλώσεις τους στην Εφορία. 
Ετσι για το 1996 τα στοιχεία θα τα έχουμε τον Σεπτέμβρη του 1997. Για το 1995 τα 
στοιχεία τα πήραμε το Σεπτέβρη του 1996 και γίνονται οι αποφάσεις για την εγγραφή 
τους στους χρημ. καταλόγους τώρα. Προφανώς θ’ αρχίσουν να στέλνονται τώρα τα 
σημειώματα για την πληρωμή τους. Εάν υπάρξει συμπληρωματική δήλωση ενός 
κατ/ρχη στην Εφορία τότε συμπληρώνεται και το 5% από αυτή τη δήλωση. 
 Εναν-έναν τους κωδικούς τους παίρνουμε, κάνουμε  λίστες και θ’ αρχίσει η  
είσπραξη  των οφειλών ακόμη κι’ αν χρειστεί να ενεργοποιήσουμε το νόμο περί 
εισπράξεων του δημοσίου.Την ξέρει καλά τη διαδικασία ο κ. Χιονίδης. Με την 
κατάργηση της προσωποκράτησης μπήκαν αυτοί οι περιορισμοί και χάσαμε έναν 
σημαντικό μηχανισμό είσπραξης, που πιστεύω ότι το ΥΠ.ΕΣ θα κάνει επιτέλους  
αποδεκτό το καθολικό αίτημα της ΚΕΔΚΕ για τη θέσπιση της  δημοτικής 
φορολογικής ενημερότητας όπως είναι από το ΙΚΑ και το δημόσιο τομέα. Είναι ο 
μόνος αποτελεσματικός μηχανισμός για να  μπορέσουμε να εισπράξουμε αυτά που 
μας οφείλουν. 
 Πρόεδρος :Ο κ.Κουρουζίδης έκανε πρόταση για συζήτηση του θέματος. Ο κ. 
Ζαμάνης έκανε μία δήλωση και το ΔΣ θα πρέπει ν’αποφασίσει αν θα το κουβεντιάσει 
ή όχι. 
 Παπαγεωργίου :Διαδικαστικά, νομίζω ότι, άλλωστε αυτό εξέφρασε και η  
άποψη του Δημάρχου και με δεδομένο ότι ο κ. Ζαμάνης είπε ότι θα υπάρξει 
διευκρίνιση στο επόμενο φύλλο της εφημερίδας του, προτείνω να μη συζητηθεί το 
θέμα αυτό σήμερα. 
 Δήμαρχος :Η δική μου δήλωση δεν είναι  ταυτόσημη. Είναι δήλωση πικρίας. 
Δεν είναι ταυτόσημη μ’ αυτό που λέτε κ. Παπαγεωργίου. 
 Πρόεδρος :Δεν είναι διαδικαστική η παρέμβασή σας κ. Παπαγεωργίου ισχύει 
η πρόταση του κ.Κουρουζίδη για να το συζητήσουμε ως έκτακτο θέμα. 
 Στο σημείο αυτό ο κ. Ζαμάνης δήλωσε στην κώλυμα και αποχώρησε απ΄ την 
αίθουσα. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. 
Κουρουζίδη; 



 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου,Ι.Κουρουζίδης,  Μ.Ποτουρίδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, 
Κ.Πουλασουχίδης , Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Μαρκούλης, 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Κ.Βαφείδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου,  Γ.Χιονίδης. 
 
 Πρόεδρος :Το ΔΣ αποφάσισε κατά πλειοψηφία τη συζήτηση του 
θέματος.Ορίστε τοποθετήσεις.  
 Κουρουζίδης : Η απάντηση του κ.Ζαμάνη  δεν μπορεί να δικαιολογήσει αυτά  
που γράφει στην  εφημερίδα.Για να κλείσει το θέμα πρέπει ν΄ανακαλέσει δημόσια 
αυτά που έχει γράψει για να μην έχουμε συνέχειες. Δεν μπορεί κανείς εδώ να 
διαπραγματεύεται ή να συζητάει την υπόληψη του καθενός γράφοντας οπουδήποτε. 
Αν υπάρχουν στοιχεία για προστάτες να κατανομαστούν εδώ. Εγώ δεν είμαι,ούτε  
και κανείς από τους συναδέλφους.Από συναδελφική δεοντολογία θα έπρεπε να 
έχουμε προστασία από αυτή την εφημερίδα. Αν δεν υπάρξει αυτό θα υπάρξει εκ 
μέρους μου συνέχεια, διότι άλλως δεν μπορεί ν΄αντιμετωπισθεί το ζήτημα αυτό. 
 Χιονίδης : Με παρεξένευσε το δημοσίευμα και με στεναχώρησε, όπως 
συνέβει και μ΄ένα άλλο δημοσίευμα που έγινε αιτία να διακόψω τη συνεργασία μου. 
Η γενίκευση με σταναχώρησε, διότι εγώ δεν πηγαίνω σε κέντρα διασκέδασης. Η 
πρόταση του κ. Κουρουζίδη είναι εξωπραγματική. Οτι συνετελέσθει έγινε  δι’ ενός 
δημοσιεύματος και όχι εντός της αιθούσης. Με τον ίδιο τρόπο θα πρέπει να γίνει  και 
η διόρθωση. Αλλα ήθελαν να πουν και άλλα είπαν στην εφημερίδα. Εγινε λάθος. 
 Εφόσον είχε το θάρρος να δηλώσει ότι θα προβεί σε διόρθωση, πρέπει να 
θεωρήσουμε το θέμα λήξαν περιμένοντας το δημοσίευμα και είναι περιττή κάθε 
περαιτέρω  συζήτηση. 
 Πουλασουχίδης : Συμφωνώ για την ανάκληση του δημοσιεύματος. Εχει την  
αίσθηση, ο κ. Ζαμάνης, ότι αυτός που θίγεται θα πρέπει να του στείλει επιστολή για 
ν΄ανακαλέσει. Υπήρξα και εγώ θύμα του όταν στα εγκαίνια της δημ. αγοράς πήρα 
μία πρωτοβουλία να καλέσω τους  δημοσιογράφους να γνωρίσουν τους χώρους και 
στο τέλος να τους κεράσω τσίπουρο. Εκεί με ρώτησαν για το ποιός πληρώνει το 
τσίπουρο. Μη θέλοντας να πω ότι το πληρώνω εγώ, την επόμενη μέρα γράφτηκαν 
διάφορα σχόλια στις εφημερίδες. Ολα ήταν καλόπιστα και τα δέχθηκα. Ο κ. Ζαμάνης  
το διάβασε από τις εφημερίδες αυτό με ρώτησε ποιός το πλήρωσε το τραπέζι, του 
είπα ότι το πλήρωσα εγώ και την άλλη μέρα έγραψε ότι υπάρχουν άδηλοι πόροι;Ηταν 
για μένα πολύ υποτιμητικό κι αν ήμασταν σε άλλο χώρο θα τον έφτυνα δημόσια. Τον 
παρακάλεσα να το ανακαλέσει και δεν το έκανε μέχρι σήμερα. Αυτή η συμπεριφορά 
είναι ποινικά κολάσιμη. Θα  πήγαινα στα δικαστήρια αν πίστευα ότι θα  μπορούσε να 
δοθεί λύση. Δυστυχώς κάποια στιγμή ο κ. Ζαμάνης θα έκανε μία δήλωση, αφού θα 
με ταλαιπωρούσε επί δύο χρόνια και θα έκλεινε το θέμα. 
 Πιστεύω ότι πρέπει να το ανακαλέσει ζητώντας δημοσίως συγνώμη. Αν έχει 
στοιχεία να τα δημοσιοποιήσει αλλιώς  καλύπτει αυτούς που το κάνουν. Αυτά τα 
δημοσιεύματα με προσβάλλουν δύο φορές, σαν δημ. σύμβουλο και σαν αντιδήμαρχο 
των οικονομικών  θεμάτων του Δήμου. 
 Πρόεδρος :Υπήρξε καμία παρέμβαση από δημ. σύμβουλο για το 5%; 
 Πουλασουχίδης :Οχι και δεν θα το δεχόμουν. 



 Βαφείδης:Δεν θέλω να θίξω το θέμα. Θ’ απασχολήσω το ΔΣ σε άλλες 
συνεδριάσεις. Πρέπει να κλείσει το θέμα προς την κατεύθυνση που έδωσε ο κ. 
Χιονίδης. 
 Καρασαββίδου : Εχω καλυφθεί. Με στεναχώρησε το δημοσίευμα διότι δεν 
είναι μόνο δ/ντής σε εφημερίδα είναι και δημ. σύμβουλος .Επρεπε να μας 
προστατεύσει και όχι να μας εκθέτει με τέτοιο τρόπο. Εχει γράψει και για το Γρ. 
Τελετών το οποίο ενώ προσφέρει κοινωνικό έργο το σχολίασε. Να είναι πιο 
προσεκτικός όταν γράφει κάτι. 
 Ποτουρίδης :Δεν θα σχολιάσω το δημοσίευμα αλλά θα σταθώ σε δύο -τρία 
σημεία.Ο κ. Ζαμάνης εξελέγει δημ. σύμβουλος και αυτή τη στιγμή γράφει στο 
τραπέζι των συνεδριάσεων αυτά που λέω. Είναι αντιδεοντολογικό και αθέμιτος 
ανταγωνισμός μεταξύ των δημοσιογράφων. Δεύτερον, διαστρεβλώνονται σκόπιμα 
αυτά που λέμε στο ΔΣ. Ζητώ από το προεδρείο να απαντάτε  εσείς δια των 
αποφάσεων ή των πρακτικών. Δεν μπορεί να χρησιμοποιείται η ΔΕ ή άλλες 
επιτροπές για άντληση δημοσιογραφικών ειδήσεων. Τέλος δεν μπορεί να γίνονται 
ερωτήματα στον Δήμαρχο προκειμένου να καταγραφούν οι απαντήσεις για να 
γεμίζουν το φύλλο μιας  εφημερίδας. 
 Πρέπει να είμαστε ίσοι απέναντι στις εφημερίδες  και από τη στιγμή που 
χρησιμοποιεί αυτό το τραπέζι για να σημειώνει αυτά που λέω θεωρώ ότι  είναι 
αντιδεολογικό και ότι πρέπει να παρέμβει το προεδρείο. 
 Τάκης :Στεναχωρέθηκα και εγώ για το δημοσίευμα. Θα πρέπει να πούμε στον 
συνάδελφο ν΄αλλάξει το ύφος η εφημερίδα ως προς το ΔΣ. Εμένα κ. Ζαμάνη  ποιό 
μαγαζί μου  έχετε χρεωμένο  στη Βέροια; Επειδή εγώ συχνάζω στον Προμηθέα. 
  Παπαγεωργίου : Είχα ζητήσει να μην συζητήσουμε το θέμα. Το κλίμα που 
δημιουργήθηκε από την όλη συζήτηση ήταν δυσάρεστο και δεν βγάλαμε απολύτως 
τίποτα. Ανοίξαμε πυρ απέναντι σ΄ένα συνάδελφο, ο οποίος δεν είναι ο συντάκτης του 
κειμένου αυτού αλλά έχει τη γενικότερη ευθύνη στην εφημερίδα, επί παντός  
επιστητού.Ηταν υπερβολική αυτή η τοποθέτησή μας και ο κ. Χιονίδης έδωσε τη 
σωστή διάστασή του. Συμφωνώ μαζί του καθώς και με τον κ. Βαφείδη. 
 Πρόεδρος :Πράγματι δημιουργήθηκε ένα δυσάρεστο κλίμα το οποίο όμως 
από τα γεγονότα φαινόταν ότι θ’ απασχολούσε το σώμα. Το προεδρείο θα επιδιώκει 
να καταγράφει την αντίδραση του σώματος σε κάποια δημοσιεύματα που ξεπερνούν 
τα εσκαμμένα και αφορούν το ΔΣ ως σώμα. Από τις τοποθετήσεις  σας προκύπτει ότι 
είναι καταδικαστέο το δημοσίευμα και αυτό θα μπορούσαμε να καταγράψουμε ως 
θέση.Οτι το καταδικάζουμε και περιμένουμε ότι στο επόμενο φύλλο της εφημερίδας 
του θα υπάρχει η αποκατάσταση,που και ο ίδιος δήλωσε ότι θα γίνει, σ’ ότι αφορά τα 
μέλη του ΔΣ . Σε αντίθετη περίπτωση τότε υφίσταται θέμα για το ΔΣ και θα πρέπει 
το ΔΣ  να το δεί σύντομα. 
 Ζαμάνης :Για τον κ. Πουλασουχίδη το έχω  πει και το έχω διορθώσει  και 
πίστευα ότι δεν θέλει και γραπτή ενημέρωση. Θα μπορούσε να το φέρει το θέμα ως 
δημόσιες δαπάνες και να μην ομιλεί για μυστικά κονδύλια. Αφού επιμένει θα 
διορθωθεί. Για τον κ. Ποτουρίδη, είναι δικαίωμα της εφημερίδας  να του κρατά 
όποια στάση θέλει να τον κρατήσει.Πίστευα ότι μετά την εξήγηση που έδωσα ο κ. 
Κουρουζίδης θα ήταν υπερήφανος και θ’ απέσυρε την πρότασή του. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα να κλείσει το θέμα όπως προείπα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του κ. Ι.Κουρουζίδη. 



2.-Το δημοσίευμα που υπάρχει στη σελ. 8, φύλλο 247/4-4-97 της εβδομαδιαίας 
εφημερίδας Ν.Ημαθίας «Ελεύθερο Βήμα» και αναφέρεται στους δημοτικούς 
συμβούλους Βέροιας με τίτλο «Τη ... βρίσκουν!!!». 
3.-Την ανάγκη καταδίκης από το ΔΣ του παραπάνω δημοσιεύματος και της 
υποχρέωσης για αποκατάσταση της αλήθειας. 
4.-Τη δήλωση του δημ. συμβούλου κ. Δ. Ζαμάνη-εκδότη δ/ντή της εφημ. «Ελεύθερο 
Βήμα» ότι στο προσεχές φύλλο της εφημερίδας του θα γίνει αποκατάσταση της 
αλήθειας. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων,97, 106 & 119  του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 

Αποφασίζει 
 

 Α) Κατά Πλειοψηφία :Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το 
παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)  Ομόφωνα  :καταδικάζει το δημοσίευμα,που είναι γραμμένο στη σελ. 8 και 
στο φύλλο 247/4-4-97 της εβδομαδιαίας εφημερίδας Ν. Ημαθίας «Ελεύθερο Βήμα», 
το οποίο αναφέρεται στους δημοτικούς συμβούλους με τίτλο «Τη ... βρίσκουν !!!» 
και ελπίζει ότι στο επόμενο φύλλο της παραπάνω εφημερίδας θα υπάρξει 
αποκατάσταση σύμφωνα και με τη δήλωση του εκδότη-δ/ντή κ. Δ. Ζαμάνη. 
 Ο κ. Δ.Ζαμάνης επανήλθε στην αίθουσα συνεδριάσεων. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 168/1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης 
 Κ. Κόλβατζης Α. Καραντουμάνης 

 Κ. Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Θ. Τέτος Ε. Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Χ. Παπαγεωργίου 
 Κ. Πουλασουχίδης Β. Τσίλης 
 Π. Καρασαββίδου Γ. Χιονίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ   Δ. Ζαμάνης 
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 2-5-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 



  
 


